
Referat fra Generalforsamling på 
Tølløse Privat- og Efterskole, Baptisternes Skoler 
21. april 2022 kl. 19.30 
 

1. Valg af dirigent og referent  
Birk Christensen valgt som dirigent 
Jens Nørager Schurmann valgt som referent 
 

2. Bestyrelsens beretning v. Lars Gaarden 
Vedhæftet referatet 
 

3. Forstanderens beretning v. Henrik Kristiansen 
Vedhæftet referatet 
 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab 
Lars Gaarden fremlagde det reviderede regnskabet, der viste et overskud på 2,15 millioner 
i 2021 – Slides fra gennemgangen er vedhæftet referatet. 
Regnskabet blev omdelt på generalforsamlingen 
Spørgsmål fra generalforsamlingen: Hvor har byggeriet påvirkning på regnskabet? Lars 
Gaarden svarede: Det har ingen påvirkning på resultat, men kan ses under aktiver, som 
bygninger under opførelse. 
 

5. Indkomne forslag 
Ingen 
 

6. Bestyrelsens forslag 
Ingen 

 
7. Fastsættelse af kontingent for skolekredsen. 

Kontingentet blev vedtaget til 50 kr. årligt 
 

8. Gennemgang af skolens seneste selvevaluering 
Carsten Overbeck orienterede om denne.  
Slides fra gennemgangen er vedhæftet referatet 

 
9. Byggesagen 

Henrik Kristiansen orienterede om status på byggeriet af en ny samlingssal. 
Den oprindelig arkitekt og dennes rådgivere har begået graverende fejl, som er en del af 
årsagen til at byggeriet har trukket i langdrag. Desuden har entreprenørfirmaet ligeledes 
begået fejl, og har truffet beslutninger, som ikke er i overensstemmelser med gældende 
lovgivning og byggestandarder. 
Skolen har indgået samarbejde med et nyt rådgivningsfirma, og der er god fremdrift i 
arbejdet. Rådgivningsfirmaet har fundet flere fejl og mangler i det oprindelige, som skolen 
har måtte tage stilling til hvordan skulle løses. Dette har medvirket yderligere forsinkelse 
af arbejdet. 
Når bestyrelsen har godkendt arkitekternes forslag, vil der blive udarbejdet tegninger og 
udbudsmaterialer. 
Det er forsat uafklarede økonomiske mellemværender med både den tidligere arkitekt og 
den tidligere entreprenør. 
Henrik fremviste foreløbige tegninger af den kommende samlingssal 
 
Spørgsmål: Har skolen en uvildig rådgiver? Skolen har ansat en byggejurist til at 
kvalitetssikre arbejdet. 



 
I hvilket omfang har bestyrelsen været inddraget i projektet: Bestyrelsen bliver løbende 
orienteret om fremdriften i arbejdet, og har i løbet af processen taget stilling til væsentlige 
beslutninger. Ligeledes har repræsentanter fra bestyrelse deltaget ved møder, hvor dette 
har været formålstjenesteligt. 

 
10. Valg til bestyrelsen 

På valg er: 
Anette Hessner Nielsen - valgt af skolekredsen, ønsker ikke genvalg 
Charlotte Kasten Larsen - valgt af skolekredsen, ønsker ikke genvalg 
Lars Gaarden - valgt af skolekredsen, ønsker ikke genvalg 
Steffen Michael Jørgensen, valgt af forældrekredsen, genopstiller 

 Af skolekredsen valgtes til bestyrelsen: 
Peter Krogh Jakobsen 
Sine Thorndal 
Simon Skårhøj 

 Af skolekredsen valgtes som suppleant: 
 Linda Marcher 
 Sarah Basnov 
 Af forældrekredsen valgtes:  

Steffen Michael Jørgensen 
Af forældrekredsen valgtes som suppleant: 
Jakob Simonsen 
Baptistkirken i Danmark har udpeget Søren Kofoed som afløser for Mads Peter Villadsen 
 
Bestyrelsen konstituerende sig med Peter Krogh Jakobsen som formand og Gitte Elleby 
som næstformand 

 
11. Eventuelt 

Stor tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer fra bestyrelsen og forstanderen 
 
Leif Nielsen takkede ligeledes Lars Gaarden, udtrykte opbakning til skolens 
udviklingsarbejde ”Sammen om fremtidens TPOE” og ønskede held og lykke med 
byggeprojektet 
 
Birk Christensen takkede den afgående bestyrelse og særligt formanden. 
 
Hanne Corel Christensen foreslog den nye bestyrelse at overveje om skolekredsen kunne 
skifte navn til noget mere tidssvarende, f.eks. ”TPOEs venner” 
 
Ole Madsen takkede skolen for et sponsorat af nye Padelbaner i Tølløse 

 
 
 
____________________________  _______________________________ 
Jens Nørager Schurmann   Birk Christensen 
Referent    Dirigent 
 
Tølløse den.       -2022 
 
Bilag Formandens beretning 2022 
 Forstanderens beretning 2022 
 Økonomi – Generalforsamling 2022 
 


